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ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Αθήνα, 28 Ιουνίου 2024 
 
 
 

Προς: α) την Υπουργό Τουρισμού κυρία  Όλγα Κεφαλογιάννη  

 β) τον Υπουργό Εσωτερικών κύριο Θεόδωρο Λιβάνιο 

 

Θέμα:   «Καταγγελία σχετικά με τα  λουτρά Ελευθερών Καβάλας» 
 
 

 

Κατατίθεται η Καταγγελία  του Πανελλήνιου Συλλόγου Ιαματικών Πηγών και 

Λουτροπόλεων Ελλάδος, με θέμα «Καταγγελία σχετικά με τα  λουτρά Ελευθερών 

Καβάλας προς την Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας προς τον Δήμο Παγγαίου και 

προς τον ανάδοχο της  επιχείρησης κύριο   -Εργανάπτυξης». 

   

Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες. 

 

 
Ο καταθέτων Βουλευτής 

 
 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 
Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης 

Καθηγητής | Τμήμα Ιατρικής, Α.Π.Θ. 
 
 
 
 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής (Α’ Θεσσαλονίκης) 

e-: info@mchourdakis.gr  W: mchourdakis.gr FB: /chourdakismichail INST: chourdakismichael  

 | Βουλής 4, Αθήνα, 10563 | 4ος όροφος, Γρ.411 T: 210 370 6211 & 2312 311 815  
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Ιβήριδος 9, T.K. 54351 Θεσσαλονίκη, τηλ.: 2310 905164, fax: 2310 903721  

Email επικοινωνίας: , m     

Ιστοσελίδα: www.loutropoleis.com 

========================================= 
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΙΑΜΑΤΙΚΩΝ ΠΗΓΩΝ ΚΑΙ 
ΛΟΥΤΡΟΠΟΕΩΝ ΕΛΛΑΔΑΣ .LOYTROPOLEIS.COM  
======================================= 
Καταγγελία σχετικά με τα  λουτρά Ελευθερών Καβάλας προς 
την Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας προς τον Δήμο 
Παγγαίου και προς τον ανάδοχο της  επιχείρησης κύριο 

-Εργανάπτηξης  
 
Πριν μερικές μέρες ζητήσαμε από τον ανάδοχο της εταιρείας να μας ενημερώσει 
αν θα συνεχίσει όπως είχε τον υποχρέωσή την ανάπτυξη και κατασκευή των 
ιαματικών πηγών λουτρά Ελευθερών Καβάλας  
 
Η  απάντηση ήτανε ότι πάμε στα χειρότερα και δεν μας εξήγηση ακριβώς τις 
λεπτομέρειες για τα  χειρότερα 
 
Σήμερα έχουμε πληροφορίες και καταγγελία από  ερώτηση προς την Περιφέρεια 
αλλά και από τον δήμο Παγγαίου ότι το όλο θέμα δεν προχωράει και ο δήμαρχος 
υποσχέθηκε να επισκεφθεί τον Περιφερειάρχη προκειμένου να δούνε τι θα γίνει 
με αυτήν την υπόθεση που αφορά την ανάπτυξη των ιαματικών λουτρών 
Ελευθερών Καβάλας 
 
Η διαδικασία παραχώρησης από την Περιφέρεια προς τον Ανάδοχο έχουν 
περάσει περίπου 4 χρόνια. 
Έχει γίνει μελέτη η μελέτη πέρασε από 10 Υπουργεία για να δούνε αρχικά την 
χρηματοδότηση που αρχικά ήταν υπεύθυνο  το Υπουργείου εσωτερικών και 
Μακεδονίας Θράκης  και στη συνέχεια την έγκριση της μελέτης από διάφορους 
γραφειοκράτες για να αρχίσει η κατασκευή που μέχρι σήμερα δεν έχει γίνει.. 
Πριν 2 μήνες περίπου στάλθηκε  επιστολή από  την  ανάδοχο εταιρία  προς την 
Υφυπουργό  Τουρισμού  σχετικά με την υπόθεση  και περιμέναμε απάντηση που 
μέχρι στιγμής δεν ξέρουμε αν η  ανάδοχος εταιρεία πήρε  αλλά εμείς σαν 
πανελλήνιο σύλλογος ιαματικών  από το Υπουργείο δεν πήραμε καμία απάντηση 
όπως συμβαίνει πάντα εφόσον με επιστολή μας ζητήσαμε αυτή την πληροφορία 
Θέλουμε σαν σύλλογος που αγωνιζόμαστε εδώ και 20 χρόνια και με το 
παραπάνω θέμα πάνω από 10 χρόνια να καταγγείλουμε όλα τα Υπουργεία που 
πέρασε αυτή η μελέτη όλες τις υπηρεσίες όλους τους κρατικούς 
μηχανισμούς   που είναι υπεύθυνοι  100% για την καθυστέρηση αυτής της 
ιστορίας εδώ και 4 χρόνια  
Επίσης να καταγγείλουμε την Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας που ήταν 
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υπεύθυνη και  που δεν παρακολουθούσε την όλη υπόθεση, να καταγγείλουμε τον 
δήμο Παγγαίου που σε πρόσφατο τηλεφώνημα που κάναμε απλά μας είπαν ότι 
το όλο θέμα δεν μας ενδιαφέρει  εμείς  σαν δήμος ζητήσαμε τα λουτρά αλλά δεν 
μας το έδωσαν και τώρα τάχα τρέχουν  κάτι να κάνει  
 
Να καταγγείλουμε την Κυβέρνηση  που θα  άλλαζε όλα και όλες επιχειρήσεις με 
ένα κουμπί θα αρχίσουν  να λειτουργούνε και δυστυχώς η γραφειοκρατία υπάρχει 
και μάλιστα σε χειρότερο βαθμό από τη φανταζόμαστε μέχρι σήμερα. 
 
Θέλουμε επίσης να ζητήσουμε από τον ανάδοχος που είναι Έλληνας να μας 
τονίσει που  αν ο επενδυτής  ήτανε ξένος  θα περίμενε τόσα χρόνια για να 
μπορέσει να κάνει αυτή την επένδυση  . 
 
Σήμερα αυτή λουτρόπολη είναι θεόκλειστη ο κόσμος πηγαίνει και κάνει τα μπάνια 
τους έλληνες και ξένοι  όπου βρίσκουν  ζεστό νερό, δεν υπάρχει κανένας και για 
λογούς υγείας  για την διαφύλαξη του χώρου και αυτό δείχνει και την 
ανευθυνότητα του αναδόχου που ανέλαβε να κάνει την επένδυση, τον  δήμου 
Παγγαίου που θα μπορούσε να είναι παρόν σε αυτή την ιστορία αλλά και την 
Περιφέρεια που ήταν και είναι  υπεύθυνη για την παραχώρηση των λουτρών 
στην παραπάνω εταιρεία. 
 
Θέλουμε να κλείσουμε αυτή μας  την καταγγελία και να  απαιτήσουμε από τον 
ανάδοχο που ανέλαβε την κατασκευή να βγει ξεκάθαρα και να μας πει ένα απλό 
πράγμα  γιατί δεν προχώρησε η κατασκευή της λουτρόπολης και για  
ξεκάθαρους  λόγους αν είναι  η χρηματοδότηση αν είναι η γραφειοκρατία αν είναι 
η Περιφέρεια ο Δήμος και δεν ξέρω ποιοι άλλοι φταίνε εμείς και όλος ο κόσμος  
θέλουν μια απάντηση. να θυμίσουμε όπως τα ιδία και για τα λουτρά Απολλώνιας 
του δήμου Βόλβης..   
           
Ο πρόεδρος του πανελλήνιου συλλόγου ιαματικών πηγών και λουτροπόλεων 
Ελλάδας 
 
      
Υ.Γ. την επιστολή που έστειλε στο υπουργείο τουρισμού και ποια είναι η 
απάντηση. 
 

 




